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ZÁPIS 
 

z 25. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko, 
konaného dne 12. prosince 2017 od 18.00 hodin 

v sále kulturního domu Dolní Bukovsko 
 

Přítomni: František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Ně-
mec, Jiří Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš 
Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák.  

Omluveni: JUDr. Eva Bartošová. 
Hosté:  občané dle prezenční listiny(příloha č. 1).  
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Ivana Makovičková, Ing. Miroslav Kulhan. 
Zapisovatel: Jana Pirasová. 
 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ 
 

1. Zahájení 
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání zastupitelstva městyse 
3. Určení zapisovatele jednání 
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
5. Dotazy a informace k činnosti RM 
6. Schválení návrhu rozpočtu na rok 2018 
7. Schválení výše měsíčních odměn neuvolněných členů ZM 
8. Schválení OZV č. 4/2017, o vytvoření společného školského obvodu spádové školy 
9. Schválení OZV č. 5/2017, o zkrácení doby nočního klidu 
10. Představení studie rekonstrukce kulturního domu Dolní Bukovsko 
11. Rozpočtová opatření 
12. Schválení plánu inventur za rok 2017 
13. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse 
14. Závěr 

 
Projednáno: 
 
1. Zahájení  
 Starosta František Mazanec zahájil zasedání ZM v 18.05 hodin, přivítal přítomné a konstatoval,          

že je přítomno 14 zastupitelů a zasedání je usnášeníschopné. Starosta navrhl změnu programu jed-
nání takto: bod č. 5 Dotazy a informace k činnosti RM vypustit (od minulého jednání ZM bylo 
jedno zasedání RM a zatím není k dispozici zápis z jednání), tento bod nahradit bodem 10 - Před-
stavení studie rekonstrukce kulturního domu Dolní Bukovsko, vypustit bod č. 8 - Schválení OZV 
č. 4/2017, o vytvoření společného školského obvodu spádové školy, bod č. 9 - Schválení OZV            
č. 5/2017, o zkrácení doby nočního klidu a bod č. 11 - Rozpočtová opatření.  

 Návrh usnesení: ZM schvaluje upravený program jednání 25. zasedání ZM Dolní Bukovsko.  
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Hlasování: 14 pro (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, Ji-
ří Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, 
Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 proti,  0 zdržel se . Usnesení č. 268/25 bylo schváleno. 
 

2.  Určení ověřovatelů zápisu jednání ZM 
Ověřovateli zápisu určil starosta zastupitele Mgr. Ivanu Makovičkovou a Ing. Miroslava Kulhana. 
 

3. Určení zapisovatele jednání 
Zapisovatelem jednání předsedající určil p. Janu Pirasovou. 

 
4.  Představení studie rekonstrukce kulturního domu Dolní Bukovsko 

Starosta uvítal zástupce Malého Velkého atelieru Netolice, kteří zpracovali studii modernizace            
a rekonstrukce kulturního domu v Dolním Bukovsku. Předvedli podrobnou prezentaci studie vyu-
žití objektu, kterou je možno dle nápadů a návrhů ještě před zpracováním projektové dokumenta-
ce pozměnit. Záměrem je objekt modernizovat s důrazem na maximální využití sálu, kina, kni-
hovny, restaurace a kluboven. Nejprve byla prezentována stávající situace objektu a poté navržení 
nové koncepce modernizace kulturního domu. Byl představen návrh využití tří podlaží KD, kon-
cepce restaurace s terasou, kina, společenského sálu, knihovny, kluboven a nezbytného technic-
kého zázemí. Prezentace bude dána k dispozici zastupitelům a projektanti navrhli setkání asi po 
měsíci k probrání případných připomínek a námětů.  
 

5.  Schválení rozpočtu na rok 2018 
Zastupitelům byl předložen k projednání návrh rozpočtu na rok 2018, který byl zveřejněn 15 dní 
před projednáváním na úřední desce. 
Návrh rozpočtu byl zpracován jako schodkový. Po drobných úpravách dal starosta hlasovat o jeho 
schválení.  
Návrh usnesení: ZM schvaluje rozpočet Městyse Dolní Bukovsko na rok 2018 jako schodkový. 
Celkové příjmy rozpočtu jsou 36 550 000 Kč, výdaje 52 365 930 Kč, rozpočtovaný schodek 
17 116 010 Kč zahrnuje splácení úvěru ve výši 1 300 080 Kč a bude kryt z prostředků městyse na 
BÚ. Součástí schváleného rozpočtu je rozpočet Sociální fondu a Fondu obnovy vodohospodářské-
ho majetku. Závaznými ukazateli ZM schvaluje celkové příjmy a výdaje rozpočtu, financování               
a neinvestiční příspěvek pro zřízenou PO (ZŠ a MŠ Dolní Bukovsko) ve výši 2 400 000 Kč. Sou-
časně ZM pověřuje radu městyse ke schvalování rozpočtových změn týkajících se dotací vždy, 
ostatních RZ do výše 200 tis. Kč. 
Hlasování: 14 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, Jiří 
Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, 
Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 0. Usnesení č. 269/25 bylo schváleno. 

  
6.  Schválení odměn neuvolněným zastupitelům 

S platností od 1. ledna 2018 dochází k nové právní úpravě odměňování členů zastupitelstev obcí, a 
to dle nařízení vlády č. 318/2017 Sb. Je proto potřeba schválit výši odměn pro neuvolněné zastupi-
tele. Zastupitelé přistoupili ke schvalování výše odměn pro jednotlivé funkce.  
Návrh usnesení: ZM schvaluje měsíční odměnu pro člena zastupitelstva ve výši 1 000 Kč 
s platností od 1.1.2018. 
Hlasování: 12 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Jiří Brčák, Ing. Miro-
slav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sed-
lák), 1 (Jan Kohout) / 1 (Ing. Jan Němec). Usnesení č. 270/25 bylo schváleno. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje měsíční odměnu pro člena výboru ve výši 1 250 Kč s platností od 
1.1.2018. 
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Hlasování: 14 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, Jiří 
Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, 
Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 0. Usnesení č. 271/25 bylo schváleno. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje měsíční odměnu pro předsedu výboru ve výši 1 700 Kč s platností 
od 1.1.2018. 
Hlasování: 12 (František Mazanec, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, Jiří Brčák, Jan Kohout, 
Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Mgr. Ivana Makovičková, Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 2 
(Božena Janečková, Tomáš Pavlásek). Usnesení č. 272/25 bylo schváleno. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje měsíční odměnu pro člena RM ve výši 3 000 Kč s platností od 
1.1.2018. 
Hlasování: 13 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Jiří Brčák, Jan Kohout, 
Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, Ing. Jan Zasadil, Ing. 
Jiří Sedlák), 0 / 1 (Ing. Jan Němec). Usnesení č. 273/25 bylo schváleno. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje měsíční odměnu pro místostarostu ve výši 21 000 Kč s platností od 
1.1.2018. 
Hlasování: 12 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Ing. Jan Němec, Jiří Brčák, Jan Ko-
hout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 2 
(Mgr. Ivana Makovičková, Pavel Kohout). Usnesení č. 274/25 bylo schváleno. 
 

7.  Schválení plánu inventur za rok 2017 
 Starosta seznámil zastupitele s Plánem k provedení inventur a inventarizace majetku, pohledávek 

a závazků městyse k 31.12.2017. Upozornil, že při provádění inventur pozemků městyse je potře-
ba provést důkladnou fyzickou inventuru. Zastupitelka Mgr. Makovičková navrhuje zajistit spolu-
práci a občanskými výbory jednotlivých osad, vytipovat pozemky ve vlastnictví městyse, které 
jsou užívány bez právního podkladu, a tuto situaci řešit.  

 Návrh usnesení: ZM schvaluje Plán k provedení inventur a inventarizace majetku, pohledávek              
a závazků městyse k 31.12.2017. 
Hlasování: 14 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, Jiří 
Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, 
Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 0. Usnesení č. 275/25 bylo schváleno. 
 

8.  Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů 
 Starosta informoval o jednáních o dodávce energií pro městys na příští období. Probíhají jed-

nání se stávajícím dodavatel energií firmou Eon, dále s firmou Innogy a s firmou ČEZ. Nejvý-
hodnější nabídku předložila firma ČEZ. Starosta bude jednat s firmou Eon o ukončení 
smlouvy na dodávky energií a poté bude vybrán nový dodavatel. 

 ZM projednalo aktualizaci Strategického plánu rozvoje městyse do roku 2020. 
Návrh usnesení: ZM schvaluje aktualizovaný Strategický plán rozvoje městyse do roku 2020. 
Hlasování: 14 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, 
Jiří Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan, Zdeněk Tůma, Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Mako-
vičková, Ing. Jan Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 0. Usnesení č. 276/25 bylo schváleno.  

 Starosta seznámil zastupitele s Místním akčním plánem vzdělávání ORP Týn nad Vltavou, 
který předložila MAS Vltava. MAS Vltava realizuje projekt na plánování rozvoje vzdělávání 
v mateřských a základních školách. Plán obsahuje seznam možných investičních i neinvestič-
ních projektů škol, je podmínkou pro získání dotačních prostředků z evropských zdrojů.   
Návrh usnesení: ZM schvaluje strategický dokument Místní akční plán vzdělávání ORP Týn 
nad Vltavou a to včetně příloh. 
Hlasování: 13 (František Mazanec, Božena Janečková, Mgr. Anna Šubrtová, Pavel Kohout, Ing. Jan Němec, 
Jiří Brčák, Jan Kohout, Ing. Miroslav Kulhan,  Josef Musel, Tomáš Pavlásek, Mgr. Ivana Makovičková, Ing. Jan 
Zasadil, Ing. Jiří Sedlák), 0 / 1 (Zdeněk Tůma). Usnesení č. 277/25 bylo schváleno.  
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 Zastupitelé se zabývali problematikou zveřejňování osobních údajů v zápise z jednání ZM – 
ve zveřejněných zápisem bude ponechána adresnost příspěvků a připomínek zastupitelů a hla-
sování, údaje občanů budou anonymizovány. 

 Starosta informoval, že MAS Vltava nabídla zajištění a zhotovení informačních tabulí pro tu-
risty – nejprve je potřeba stanovit vhodné umístění. 

 Ohledně obsazení místa praktického lékaře v Dolním Bukovsku starosta uvedl, že dle infor-
mací se do výběrového řízení vyhlášeného Krajským úřadem přihlásil jeden zájemce. 20.12. 
komise zhodnotí, zda bude vybrán na obsazení místa. 

 P. Kulhan má dotaz na situaci se zametacím strojem Holder – starosta uvedl, že tento je dosud 
v opravě v Litoměřicích, kde řeší poruchovost stroje. Pro zajištění zimní údržby chodníků bu-
de nutné pořídit traktůrek. 

 P. Pavlásek upozornil na parkování vozidel v Luční ulici, kde brání výjezdu hasičských vozi-
del.  

 P. Musel upozornil, že v lokalitě u bývalé spořitelny chybí kontejner na plasty. 
 P. Tůma má návrh, že v případě plánovaného zakoupení recyklátu by bylo možno tímto zpev-

nit parkovací stání u hřbitova. 
 Občanky má dotaz k vybudování VO v Popovicích – starosta uvedl, že pro příští rok se s tímto 

nepočítá a rozšíření VO v Popovicích bylo vyřazeno z rozpočtu na rok 2018. Osadní výbor pro 
rok 2018 požaduje prioritně zatrubnění potoka. 

  
10.  Závěr 

     Starosta poděkoval přítomným za účast, popřál všem klidné a příjemné prožití vánočních svátků 
a mnoho zdraví do roku 2018 a jednání ukončil ve 21,00 hodin.  

 
   Zapsala: Jana Pirasová, v Dolním Bukovsku, dne 18.12.2017. 

 
   Ověřovatelé zápisu: 

   Mgr. Ivana Makovičková             Ing. Miroslav Kulhan 


